
Amendement: Eerst praten, dan doen

A21-133

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 6juli 2021, behandelende de
jaarstukken 2020 en begroting 2022 — 2025 Regio Gooi en Vechtstreek,

constaterende dat:
• de begroting van de regio GV op het onderdeel afvalverwijdering/GAD een dramatisch beeld geeft

van de financiële ontwikkelingen bij deze taak;
• uit de rekeninggegevens blijkt dat de kosten van de afvalverwijdering op onderdelen al meerdere

jaren aanzienlijk hoger uitpakken dan begroot;
• er in dit dossier ook anderszins besluiten genomen moeten worden (herziening VANG, PMD

stroom) die niet alleen langjarig doorwerken, maar ook een forse invloed hebben op de
dienstverlening aan onze inwoners, het milieu en de uitvoeringskosten,

overwegende dat:
• de regio alleen bevoegd is om afvalverwijdering uit te voeren, niet om beleid hierover te maken;
• deze begroting vergaande voorstellen bevat om de afvalinzameling en verwerking te wijzigen en

dat dit een beleidswijziging is die aan de gemeente en de raad toebehoort,

voorts overwegende dat:
• de werkgroep Verbetering Besluitvorming Regio in de zomer van 2020 concrete voorstellen heeft

gedaan om de regionale besluitvorming te verbeteren en dat deze adviezen door alle betrokken
organen (colleges, raden, algemeen bestuur regio) zijn overgenomen;

• ook het onderwerp afval een typisch regionaal onderwerp is, waarbij regionale beleidsmatige(!)
afstemming tussen gemeenten en lokale beleidsbepaling hand in hand moeten gaan om tot
praktisch uitvoerbare (één uitvoeringsdienst) en gedragen besluiten te komen;

• er nog geen begin is gemaakt met ‘verbeterde besluitvorming’ t.a.v. de afvalinzameling en dat dit
wel dringend gewenst is,

tenslotte overwegende dat:
• over de voorgestelde maatregen om de sterk hogere kosten te beperken niet zonder nadere

afweging over die maatregelen, de daarmee verbonden kosten en evt. alternatieven besloten kan
worden,

spreekt als haar mening uit:
• zich niet te kunnen vinden in de Regiobegroting 2022-2025 op de onderdelen die de

afvalverwijdering/GAD betreffen;
• op korte termijn regionaal en lokaal nader in gesprek te willen over de noodzakelijke/gewenste

ontwikkelingen bij de afvalverwijdering en daartoe o.a. gedetailleerder bedrijfsvoeringsgegevens
(kosten, baten, inzamelprestaties, ook per afvalstroom en inzamelmethode) nodig te hebben,

en draagt het college op om:
• met de Regio GV snel inhoud te geven aan de verbeterde besluitvorming op het beleidsterrein

afvalinzameling;
• in het Algemeen Bestuur van de Regio niet met de begroting (in deze vorm) op de onderdelen die

de afvalverwijdering en/of de GAD betreffen in te stemmen,



besluit:
beslispunt 6 als volgt aan te passen:

6. Bijgaande zienswijze vast te stellen en kenbaar te maken bij de Regio Gooi en Vechtstreek, met
dien verstande dat in de zienswijze het volgende wordt gewijzigd:

Wij verzoeken u ons in 2021 te informeren ten aanzien van de maatregelen GAD over de huidige
en voorgestelde uitvoering/dienstverlening met betrekking tot de afvalinzameling en —verwerking.
Dit in relatie tot het bestuurlijk vastgestelde —inhoudelijke en financiële- kader VANG (“Van Afval
Naar Grondstof”). Specifiek vragen wij u om aan te geven welke onderdelen van de uitvoering nog
in de pas lopen daarmee, en welke niet en waarom niet. Ten aanzien van de maatregel met
betrekking tot de papierinzameling willen mij meegeven dat fasering van de maatregelen wellicht
een oplossing zou kunnen bieden voor de betrokken verenigingen en instellingen.

te vervangen door:

De raad is teleurgesteld over het moment en de wijze waarop de regio meent ingrijpende
wijzigingen in de afvalinzameling- en verwerking voor te moeten stellen. We begrijpen de
urgentie, maar moeten constateren dat diverse ontwikkelingen die aan deze situatie hebben
bijgedragen al veel langer bekend zijn, en dat wij eerder betrokken hadden kunnen worden bij de
evt. noodzakelijke aanpassingen van beleid of mogelijke verhoging van kosten. Wij kunnen ons
niet vinden in de voorgestelde maatregelen zonder eerst in gesprek te gaan met de regionale
partners en in eigen kring. Een gesprek over het afvalverwijderingsbeleid, de afvalinzameling in
het bijzonder, over keuzen en de kosten om aan het dreigende tekort het hoofd te bieden. Wij
kunnen ons niet vinden in de begroting 2022 op dit onderdeel.
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